
 

Geacht college  

De bouwvak is begonnen en dat betekend dat de vakantie is ingetreden. Door personeelstekort en/ 
of vakantie zijn sommige horeca ondernemers dicht, zo ook de uitbater van de Ontmoeting. De 
combinatie van vakantie en geen toezicht heeft vervelende gevolgen voor o.a. het Prins 
Bernardplansoen. 
 
Er ligt in de ochtend veel rondslingerend afval dat door bezoekers niet in de vuilnisbak wordt 
gegooid. Deze vuilnisbakken zijn vaak vol en dat maakt het allemaal lastiger. Aanwijsborden van de 
kunstexpositie op de vijver is doormidden gebroken. In de vijver van het plantsoen liggen tafels en 
stoelen van de ontmoeting, als het in dit tempo doorgaat dan ligt aan het eind van de vakantie alles 
in het water. Gelukkig is de uitbater van de Ontmoeting met ingang van 2 augustus weer open, 
hiermee is er overdag tenminste enige toezicht 
Na een rondgang en wat navragen blijkt er ook buiten de vakanties overlast te zijn in het park. In de 
ochtend ligt de speeltuin vol met drugsafval, blikjes en andere rommel en ook buiten de vakantie 
ligt er regelmatig meubulair in de vijver. Het Prins Bernhardplansoen is een parel midden in onze 
steeds mooier wordende stad maar het lijkt er op alsof we strenger moeten zijn als we dit zo willen 
houden.  
 
Dit wetende heeft de factie van ProHengelo de volgende vragen? 
 

1. Is het college op de hoogte van de verrommeling en vernielingen in het plantsoen? 
2. Het college is verantwoordelijk voor de schoonmaak in het park, hoe vaak gebeurt dit  door 

Gildebor? 
3. Is het college bereid om de toezicht en schoonmaak te intensiveren? 
4. Is het college bereid om te kijken naar camera bewaking en/ of verlichting om het 

vandalisme dat gaande is in het park tegen te gaan? 
5. Heeft het college meer meldingen van overlast in de stad?, zo ja waar? 
6. Wanneer maatregelen niet werken is het college dan bereid te kijken naar een sluiten 

wanneer er geen toezicht is, bijvoorbeeld vanaf 2200? 

Met vriendelijke groet,  

Frank Peters Raadslid ProHengelo 


